



INDKALDELSE TIL BESTYRELSESMØDE

Mandag d. 16. Juni kl. 16.00

Fremmødte bestyrelsesmedlemmer: Anders, Gitte, Christine, Jakob, Rikke

Afbud fra bestyrelsesmedlemmer: Nicolaj, Oli

Øvrige fremmødte:

1. FORMALIA

Ordstyrer: Gitte Søe-Larsen

Referent: Rikke Nielsen

2. OPGAVELISTEN

Fast punkt. Ansvarlig: Ordstyrer

Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
sms gateway	I MEGET grove tal koster det lige under 50 øre per sms (160 tegn) på et system der er nemt at integrere. Der er rabat hvis man køber mange af gangen.	Anders		
Alle Nicolajs opgaver	Gjort	Nicolaj		
Udkast til ordblinde politik		Gitte		16/6-25

HVILENDE OPGAVER

Hvilende opgaver er opgaver, der ikke pt. har nogen ansvarlig og dermed ikke forventes løst i nogen nær fremtid. Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne til at påtage sig de hvilende opgaver.

Opgave

3. INDKOMMEN POST

Fast punkt. Ansvarlig: Kommunikationsansvarlig

HENVENDELSE 1

BESKRIVELSE

Thisted kommunes kommunikationsafdeling att: Kathrine Holler

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



Kathrine kommer forbi d. 16. kl 17.30 for at tale med formanden om sommerferieaktivitet og måske også stikke næsen ind forbi aktiviteterne til Magisk mandag. Hun vil måske bruge os til et reklame indslag for sommerferieaktiviteter.

BESLUTNING

PR - gratis - what's not to love!?

HENVENDELSE 2

BESKRIVELSE

fra admin: Hvad gør vi med folk der ikke ønsker deres rigtige navne vist på lister/deltagerlister osv. men som i stedet ønsker at benytte deres Alias.

Der skal rettes en del programmeringsmæssigt for at give plads til alias i stedet for rigtige navne uden at det fucker medlemssystemet op så kassereren får problemer med at påvise medlemsskaber, men det ER muligt.

BESLUTNING

Kan det være muligt at lave en tick box når man opretter sig hvor man kan krydse af om man ønsker at fremgå af de åbne lister. Interne lister og medlemslister skal man fremgå med eget navn. Prioriteringen er ikke max, men vi ville gerne have det lavet sådan.

HENVENDELSE 3

BESKRIVELSE

Fra Thisted bibliotek att: Kristian Fonseca

Thisted Bibliotek vil gerne indgå et samarbejde omkring trading card games komsammen på biblioteket. Deres henvendelse er vieregivet til Merlins Outcasts/Emil da det er dem der står for den del af foreningen og den ligger nu hos dem. Kristian har modtaget telefonnr. til videre kommunikation

BESLUTNING

GO GO GO!



4. SEKRETÆREN OG KASSEREREN

Fast punkt. Ansvarlig: Christine

Der gennemgås regnskab samt øvrige centrale orienteringspunkter fra kassereren.

STATUS ØKONOMI & MATERIEL

Der står pt 36.800 kr på kontoen (3421 kr er fra Skyggedalen). Vi afventer oprettelse af konto til Skyggedalens penge.

Vi har pt. 33 betalende medlemmer

LAGER

Der skal snart laves en afklaring på lager-situationen eftersom det snart er sommerferie og så er det pludselig efterår samt det faktum at traileren er utæt så det er ikke en optimal løsning at den står pakket med alle tingene i vind og vejr.

Forslag 1: At der forsøges at lave en funktionel løsning på det eksisterende lager som ikke koster os så meget

Forslag 2: At vi flytter lageret ud til Nicolajs far i 6 måneder til 1 år hvor vi måske kan få Bifrost til at betale gildet, velvidende at vi IKKE selv kan betale for lager/lokaler når den tid er gået og så skal vi flytte lager igen. Det vil koste ca. 3000kr i måneden for både lager og lokaler hvilket er lækkert, men vi kan ikke få lokaletilskud af kommunen som det ser ud lige nu pga. meget strenge regler. Selv hvis vi levede op til de krav der sættes kan kommunen ifølge deres nye retningslinjer om "kloge kvadratmetre" vælge at henvise os lokaler i stedet for at give lokaletilskud.

Forslag 3: At vi siger ja tak til lageret i Nors til 1100 kr om måneden selvom det er sure penge fordi vi så kan få et mere permanent lager der er flere i Nors til at holde øje med. Lageret er ikke med varmekilde, men vi kan selv sætte en derind. Det er frostfrit og velisoleret med egen indgang og måske kan vores trailer også stå deromme. På sigt arbejder vi på at få foreningen bæredygtig nok til selv at kunne have lokaler hvor vi også kan have lager.

Der skal desuden findes dato til lagerindretning samt flytning.

- Snakken går omkring lageret og forskellige muligheder for lager. Beslutningen er som følger

- Vi lejer lageret til 1100 kr i måneden - snarest muligt
- Der købes en elradiator til lageret + bluetooth termometer
- Nicolaj får lov at leje sin fars lokaler og lege med det i den tid Bifrost eller hvem end der nu vil betale lejen betaler.
- Vores nuværende lager opsiges når vi er klar.



MØDE MED SEBASTIAN/SKYGGEDALEN

Der er afholdt møde omkring endelig lukning af Skyggedalen og overdragelse af ressourcer til foreningen. I den forbindelse er der aftalt et nyt dokument at uddele penge ud fra (gældende indtil 2027 hvor alle pengene fritstilles til ThyRF)

Læs mere hér: [Referat af møde om Skyggedalens afslutning](#)

5. PROJEKTOVERBLIK

Fast punkt. Ansvarlig angives under de enkelte projekter.

PROJEKT JUNIORKAMPAGNE TMS-AGENTERNE (WORKING TITLE)

Ansvarlig: Gitte Søe-Larsen

Der er ansøgt om 35.000 kr til projektet (svar ventes i september). Forhåbentlig bider nogen på fondsøgningskrogen og vil hjælpe os på vej. Jeg tror personligt på at det kan fungere og måske også være et net der kan samle flere nye rollespillere.

Læs mere hér: [Baggrund og Koncept ide](#) [Regnskab til sponsorsøgning](#)

PROJEKT KURSUS

Ansvarlig: Gitte Søe-Larsen

Kursus: Eftersom vi er lidt pressede på økonomi synes jeg det er dumt at leje et hus til kursus. Der er dog medlemmer der kraftigt spørger om et kursus, så måske vi skal revidere en plan der kan fungere med afholdelse evt. på Campus? - samme dato en weekend eller flere løsrævne dage?

Vi aflyser hytteturen og laver i stedet en kursusweekend/dag på Campus med "Den magiske cirkel" og afsluttende med aftensmad.

PROJEKT BYFEST NORS

Ansvarlig: Gitte Søe-Larsen

Deltagelse ved Byfesten i Nors. Gitte har sagt ja til at male ansigter forhåbentligt sammen med Tenna og Mette og andre, men borgerforeningen vil gerne have os til at lave en aktivitet - f.eks. et markslag - bare 1/2 time til en times aktivitet for børn - det samme spørges andre foreninger om. Det kunne evt. være en mulighed for dem af os der ønsker at samle et bord til festen lørdag aften og deltage i festen sammen - Måske man også kunne støde på andre fra byen at hygge sammen med. Her tænkes særligt på os der bor i Nors, men andre må selvfølgelig også meget gerne være med og hygge med os. **Dato lørdag d. 16. august**

PROJEKT LOGO-KONKURRENCE - REMINDER!

Ansvarlig: Gitte - Opslag: Rikke

- Vi vil gerne have opdateret vores ThyRF-logo og udskriver en konkurrence der løber fra opslag til ESFROAG, hvor ThyRF bestyrelsen sammen vil kåre en vinder.

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



- Det er ikke en logo- konkurrence, men en inspirationskonkurrence. De indkomne forslag vil blive brugt som inspiration til det færdige logo.
- AI genererede billeder, tegnede, malede og andet er acceptabelt - efterfølgende vil vi alligevel fortolke på det. Max 3 forslag pr. person
- Gevinst: en special-designet Hættetrøje med det nye logo.
- Alle må deltage (også ikke-medlemmer)
- Forslag sendes på mail til Info@thyrf.dk INDEN ESFROAG

Forslag til Hoodies/t-shirts m.v.

<https://www.spreadshirt.dk/design/produkter/m%C3%A6nd-hoodies-D1CG02?quantity=1#pt-1047>

https://xn--trykptj-ixa6o.dk/haettetrojer-haettetrojer-hoodies/haettetrojer-hoodies.html?product_list_mode=list&size=5XL

PROJEKT SMS ORDNING

Ansvarlig: Anders

I MEGET grove tal koster det lige under 50 øre per sms (160 tegn) på et system der er nemt at integrere. Der er rabat hvis man køber mange af gangen..

Vi synes vi skal bruge nogle penge på at sætte en sms ordning op. Anders snakker videre med Troels. Indenfor rimelighedens grænser afsættes der penge til at teste systemet og få det sat op. Budgettet er årligt omkring 1000 kr. Når Troels har lavet et system skal bestyrelsen lave retningslinjer for hvem sender og hvad sendes.

6. ROS OG GODE HISTORIER

Ansvarlig: Alle

Alle må bidrage med positive historier og ros for det gode arbejde de mange frivillige laver. Vi kommunikerer primært rosen gennem hjemmesiden, så det er synligt for alle.

Ros

Tak til Mette og Ø for at være så utroligt hjælpsomme når vi spørger om hjælp!

7. STATUS FRA UDVALG

Ansvarlig: Nicolaj

UDVALG 1

ingen udvalg har brug for ekstra støtte, det går generalt godt for alle udvalg som kommer til koordinationsmøderne, på nær SoMe som har været lidt presset men ikke noget konkret vi kan gøre, dem som ikke kommer til koordinationsmøderne er: Hyggeudvalg, Magiske skoler, og Lager

NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER



8. MØDEPUNKT A

Ansvarlig: Gitte Søe-Larsen

BESKRIVELSE

Kan foreningen henstille til at tilgodese ordblinde og svage læsere med at “kræve” at alle handouts/ophæng og andet materiale der benyttes ingame kan udleveres i en normal læselig font og allerhelst på fil så der kan læses højt hvis det efterspørges. eller hvordan kan vi som forening gøre mere for at imødekomme vores udfordrede læsere?

ANBEFALING

Debat:

Anbefalingen er klart den at ThyRF som inkluderende forening bør have en retningslinje eller politik så vores arrangører har noget at følge og en retningslinje som de kan pege på hvis deltagere ikke vil udlevere filer eller materiale der er letlæseligt for ordblinde. lige så vel som vi har alle mulige andre tiltag for at støtte medlemmer der er udfordrede på andre måder.

DISKUSSION

Snakken går på om vi som bestyrelse kan tillade os at kræve af spillere at de har letlæselige skrifter når de hænges op/udleveres offentligt.

BESLUTNING

Udkast til retningslinjer udarbejdes som forslag til næste gang - Gitte

9. FAST LUKKET PUNKT

Ansvarlig: Ordstyrer

BESKRIVELSE

Mette og Jakob

ANBEFALING

DISKUSSION

Eventuelle noter fra diskussionen på mødet – udfyldes under mødet.

BESLUTNING

Alle relevante beslutninger – udfyldes under mødet.

10. METAKOMMUNIKATION

Ansvarlig: Ordstyrer

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



BESKRIVELSE

Det meste af mødet er gået godt. Vi blev afbrudt undervejs af kommune-kommunikations damen og det var vist fint nok med en pause.

Ingen har sørget for kage og det er et problem. Vi er glade for at Christine er her!

DISKUSSION

OPMÆRKSOMHEDS- OG ELLER FOKUSPUNKTER

Alle relevante punkter – udfyldes under mødet.